



OUR SERVICES

- One-on-one Individual Training
- Social Skills Program for Teens
- Social Skills and School Readiness Group for Early Learners
- Full Day Program for Early Learners
- Spring Break and Summer Camp



服務種類

- 一對一訓練課程
- 青少年社交小組
- 學前兒童社交小組
- 學前兒童全日課程
- 春假與及暑期夏令營

OUR CONTACT

If you are interested in knowing more about our services, please contact us and schedule an intake for your child.

若你對我們的服務感興趣，
歡迎致電查詢或聯絡我們安排面試。



1020 Denison Street
Unit 106 & 205
Markham ON L3R 3W5

Phone: 905. 947. 0036

Fax: 905. 947. 0052

info@underthebanyantree.ca

Or visit us on our website:

www.underthebanyantree.ca



Under The Banyan Tree Centre 榕樹下
智障人士訓練中心

For the Developmentally Disabled

PERSONAL GOAL DIRECTED SERVICES

個人成長 計劃課程

For Age 3-20 Individuals
with Autism and other
Developmental Disabilities
適合三至二十歲有自閉症或
各種特殊需要的兒童及青少年

TEL: 905 947 0036



OUR CENTRE

Under the Banyan Tree (UTBT) Centre provides quality services in Behavioral Modification, Cognitive Development, Social & Communication, Speech & Language, Adaptive Daily Living training and Academics to children and youth with exceptional needs. We include sensory stimulation as part of the programs. With expertise, experience and care, each member of the UTBT team provides every client with the individual attention needed for them to reach their maximum potential.

中心簡介

榕樹下智障人士訓練中心致力提供優質服務給予有特殊需要的兒童或青少年，內容包括行為管理、智力發展、社交技巧、語言能力、生活技能、與及學業輔助。視乎個別學生的需要，感官互動亦會安排在課程之內。榕樹下的每位職員皆具備豐富的專業知識和經驗，並以耐心和熱誠為每位兒童提供他們所需要的關注，啟發他們最大的潛力。



INDIVIDUAL TRAINING

The Personal Goal Directed Services provides an effective program for individuals with Autism and other developmental disabilities. Our instructors develop an unique program for each child using Applied Behavior Analysis (ABA). Each one-on-one session lasts for 1 to 1.5 hour, minimum once per week. We also offer behavior intervention and support for families to help with crisis at school or at home.

個人訓練課程

個人成長訓練課程為自閉症或其他特殊需要的孩童提供一對一的服務。中心導師使用應用行為分析（ABA）為每位兒童度身訂造一套教學課程。每堂課一小時至一小時半，每星期一次起。我們亦提供行為管理，並為家中或學校發生突發事件的家長作出支援。



SOCIAL SKILLS GROUP

We offer various type of Social Skills group for children and teens with special needs to learn and grow with their peers.

For Teens: Age 11-20

Respite programs during weekends to develop social and life skills:

- Saturday Banyan Teens Program
- Sunday Social Skills Group

For Children: Age 3-10

Learn the steps to succeed in the school environment and the skills to play and interact with peers:

- Social Skills & School Readiness Group for Early Learners
- Full Day Program for Early Learners

社交小組

我們為有特殊需要的兒童及青少年提供各式社交小組，以增加他們和同輩相處、並一起學習的機會。

青少年: 11-20歲

- 週六青少年小組、週日社交小組

兒童: 3-10歲

- 學前兒童社交小組、學前兒童全日課程